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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Jan Björklund (FP)

2013/14:677 Tilläggsbeloppet för elever i behov av särskilt stöd

Lagrådet lämnade ett förslag till lagändring angående tilläggsbeloppet för 
elever i behov av särskilt stöd men Högsta förvaltningsdomstolens (HFD) dom 
från 2012 påverkades inte av lagförslaget. Tjänsteutlåtandet är rättspraxis. När 
man uttryckt sig att stöd inte ges i skolsituationen menas all form av 
undervisning. 

Problemet togs tyvärr inte upp i betänkandet Vissa skollagsfrågor.

Vid en frågestund den 3 april 2014 besvarade utbildningsministern en fråga om 
tilläggsbelopp. Svaret var att regeringen ämnar återkomma till riksdagen.

Min fråga är: När kan vi förvänta oss regeringens och ministerns agerande i 
frågan om tilläggsbelopp och vad kan vi förvänta oss av regeringens och 
ministerns agerande i frågan?

………………………………………

Agneta Luttropp (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
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